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 Protokół nr 130/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 stycznia 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. Stanowi on 

załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 128/2017. 

 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołu. 

 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w przetargu nieograniczonym na roboty 

budowlane dla zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1317N Marzęcice 

– gr. woj. (Pokrzydowo) na odcinku Małe Bałówki – Szafarnia (od km 4+305 do km 

9+755)”. 

/na posiedzenie wszedł pan R. Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Kłosowski poinformował, że najkorzystniejszą ofertą jest oferta Przedsiębiorstwa 

Drogowo-Budowlanego z Brodnicy tj. 2 441 299,88 zł.  

Pan Buliński zapytał ile warstw masy będzie kładzione na remontowanym odcinku drogi. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że na tym odcinku będą kładzione różne grubości masy w 

zależności od stanu nawierzchni na poszczególnych odcinkach. Ponadto dodał, że będzie 

wykonana przebudowa chodników w Tereszewie oraz budowa chodnika w Szafarni. 

Pan Buliński zapytał na kiedy jest przewidziany termin wykonania zadania. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że zakończenie zadania planuje się na 30 czerwca 2018r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy 

Grodziczno w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej Brzozie – Mroczno – 

Rynek. 

 

Pan Kłosowski wyjaśnił, że przy tym odcinku drogi rosną drzewa, nie wiadomo czy ZDP 

otrzymałoby pozwolenie na wycinkę wszystkich drzew. Dodał, że z jego wiedzy wynika, iż 

należałoby wykupić grunt pod budowę chodnika. Poinformował, że w kolejnym planie 

rozwoju dróg powiatowych należałoby wpisać remont drogi Brzozie – Mroczno – Rynek oraz 

ewentualnie wykonanie dalszej części chodnika, ponieważ powiat w tym roku nie będzie 

posiadał środków finansowych na wykonanie chodnika przy w/w drodze. 

 

Wniosek Wójta Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 3.  

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy 

Grodziczno w sprawie Przebudowy skrzyżowania DW 538 z drogą powiatową 

Mroczenko – Montowo na rondo w Nowym Grodzicznie. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że Wójt Gminy Grodziczno zwrócił się z wnioskiem do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie w sprawie przebudowy skrzyżowania DW 538 z 

drogą powiatową Mroczenko – Montowo na rondo w Nowym Grodzicznie. Dodał, że w tym 

roku zgodnie z Programem naprawczym drogi wojewódzkiej 538 Zarząd Dróg 

Wojewódzkich ma rozpocząć prace związane z rondem w miejscowości Nowe Grodziczno. 

Pan Kłosowski nadmienił, że gmina wnioskuje o wspólną realizację zadania m.in. o 

wykonanie przebudowy drogi powiatowej na odcinku przed skrzyżowaniem z usytuowaniem 

drogi na działce Nr 274/1 obreb Nowe Grodziczno, której właścicielem jest Gmina 

Grodziczno. Stwierdził, że należałoby jakąś symboliczną kwotę przekazać gminie na 

realizację zdania. Poinformował, że koszt wykonania ronda wynosiłby ok. 450 tys. zł, gmina 

musi dopłacić 157 tys. zł (tj. 35 % ). W związku z powyższym gmina wnioskuje o dołożenie 

się do wkładu własnego gminy. 

Pan Kłosowski dodał, że gmina również wnioskuje o wspólną realizację zadania na etapie 

przygotowania koncepcji przez biuro projektowe na zlecenie ZDW w Olsztynie. 

Pan Starosta stwierdził, że każda gmina może wnioskować o dofinansowanie gminnych 

inwestycji drogowych. Ponadto dodał, że chciałby uniknąć zobowiązań dla Rady Powiatu 

przyszłej kadencji i nie wpisywać zadnia w planie na rok 2019. 

Pani Grzywacz stwierdziła, że jeżeli gmina w swoim wniosku zwraca się o dofinanoswanie 

wykonania dokumentacji związanej z wykonaniem ronda to należałoby przekazać drobne 

środki na ten cel. 

Pani Wicestrosta zapytała, czy nie było wcześniej wykonanego projektu ronda. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że nie był wykonany projekt ronda. Dodał, że 

najprawdopodobniej jest to pierwsza koncepcja dotycząca ronda w Nowym Grodzicznie, 

ponieważ ZDW musiałby się wcześniej zwrócić do nich o opinię w sprawie budowy ronda. 

Pan Starosta poprosił, żeby gmina uściśliła w jakim zakresie powiat miałby się ewentualnie 

dołożyć tzn. czy dofinasować zadanie czy dofinansować wykonanie dokumnetcji.  

 

Wniosek Wójta Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 4.  

 

Pan Buliński zapytał czy przy drodze Skarlin-Lekarty-Nowy Dwór będą wycinane drzewa.  

Pan Kłosowski odpowiedział, że przy w/w drodze będą wycinane drzewa, jest pozwolenie 

RDOŚ na wycinkę.  

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przystąpienia do projektu pt. „Aktywizacja osób w wieku 30 lat i powyżej 

pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (IV)” współfinansowanego przez 

Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 2014-

2020 oraz upoważnienia Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

/na posiedzenie wszedł pan Marcin Sobczak – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Sobczak poinformował, że jest to projekt systemowy i wskaźniki w tego typu projektach 

narzucane są odgórnie. Dodał, że projekt będzie relizowany do końca 2018r. z możliwością 

przedłużenia na następny rok. Nadmienił, że projekt zakłada aktywizację 154 osób powyżej 

30 roku życia, długotrwale bezrobotnych, niepełnosprawnych, osoby powyżej 50 roku życia, 

kobiety oraz osoby z niskim wykształceniem. Dodał, że benefincjenci będą pozyskiwani m.in. 

w Ośrodkach Pomocy Społecznej, w których osoby korzystały z projektów systemowych. 

Wyjaśnił, że w ramach projektu będą ogranizowane straże, prace interwencyjne, będą 

wypłacane dotacje oraz środki na doposażenie stanowisk pracy.  

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pan M. Sobczak opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było poodjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt; „Zawodowiec-Europejczyk” oraz 

upoważnienia Dyrektora  Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych oraz pani Anna Faltynowska – pracownik Zespołu Szkół Zawodowych z/s w 

Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Domżalska poinformowała, że wniosek był składany w ubiegłym roku, niestety nie 

uzyskał dofinansowania. Dodała, że wartość projektu jest podana w euro i wkład własny w 

projekcie nie jest wymagany.  

Pani Faltynowska poinformowała, że projekt dotyczy krótkoterminowych wymian młodzieży 

ze szkołą z Powiatu Oldenburg. 

Pani Skarbnik poinformowała, że wartość kursu EURO z dnia 19 stycznia wynosi 4,1750 zł, 

w związku z tym wartość projektu w przeliczeniu na złotówki wyniesie 154 946,78 zł. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 6. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pani J. Domżalska oraz pani A. Faltynowska opuściły posiedzenie Zarzadu/ 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że wpłynął wniosek Zaborskiego Towarzystwa Naukowego, 

stanowiący załącznik nr 7, w sprawie zmiany godzin udzelania porad prawnych w punkcie w 

Kurzętniku. 

Pani Wicestarosta stwierdziła, że jest przeciwna aneksowaniu umowy w kwestii zmiany 

godzin pracy punktu w Kurzętniku, ponieważ Zaborskie Towarzystwo Naukowe przystępując 

do konkursu zapewniało, iż ma dużą ilość prawników i są w stanie zabezpieczyć utworzone 

punkty pomocy prawnej. 

Pan Satrosta zapytał, czy godziny były przedstawione w ogłoszeniu o konkursie. 

Pan Sekretarz odpowiedziała, że tak. 

Pani Wicestarosta swtierdziła, że mieszkańcy są przyzwyczajeni do godzin wcześniej 

ustalonych i jakakolwiek zmiana godzin powoduje dezorganizację. 

Pani Grzywacz przychyliła się do stwierdzenia pani Wicestarosty.  

W związku z powyższym Zarząd nie przychylił się do wniosku Zaborskiego Towarzystwa 

Naukowego i rozpatrzył wniosek negatywnie. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

   

 

 

 

                                                                                                  Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                         


